

GOBELINS INVITATION

Did you know that GOBELINS has opened a class in MOTION DESIGN for international students in English, starting in September 2022?

The entrance selection of talents from all over the world has already started.

We are thrilled to invite you to our online Information Meeting for an in depth presentation of this one year, full time programme, on January Thursday 13th, 2022 from 4 PM (Paris time).

Apply [here](#) to be part of the event.

The login link will be sent 24hrs before the presentation.

Looking forward to meeting you and welcoming you at GOBELINS online!



GOBELINS INVITATION

Saviez-vous que les GOBELINS, l'école de l'image propose une nouvelle formation en Motion Design en anglais pour les étudiants internationaux à la rentrée 2022 ?

Le concours est ouvert et le recrutement de jeunes talents du monde entier a déjà commencé.

Nous sommes heureux de vous inviter à une réunion d'information en ligne qui présentera ce programme en un an, à temps plein, le Jeudi 13 Janvier 2022 à partir de 16h.

La participation se fait sur réservation [ici](#). Un lien de connexion vous sera transmis la veille de la rencontre.

Espérant vous rencontrer et vous accueillir à GOBELINS en ligne !

